
 
ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV V ŠOLSKEM LETU 2023/2024  

 

DATUM: 26. 9. 2023 ob 18. uri  

 

Prisotni: ravnateljica ga. Barbara Smrekar, pomočnica ravnateljice ga. Tatjana Robida, psihologinja 

ga. Andreja Babič Pirker, socialna pedagoginja ga. Nataša Govekar, socialna delavka ga. Damjana 

Govekar, psihologinja ga. Mateja Đotlo, predstavnik Četrtne skupnosti Polje g. Anton Podobnik, 

predstavniki staršev v Svetu staršev OŠ Polje.  

Opravičeno odsotni: lista prisotnosti  

Sejo vodil: predsednik sveta staršev g. Matej Kadunc  

Zapisnikar: ga. Marija Šelek, predstavnica 8. b  

 

Dnevni red :  

1. Soglasje k Letnemu poročilu za šolsko leto 2022/2023 

2. Razno 

 

Ad 1) Soglasje k Letnemu poročilu za šolsko leto 2022/2023 

Ravnateljica ga. Barbara Smrekar je predstavila poročilo o delu na šoli v minulem šolskem letu. 

Učni uspeh: povprečna ocena učenca na OŠ Polje je 3,9; v višji razred je napredovalo 485 učencev, 

31 učencev  ni napredovalo v višji razred, pri 16 uspeh ni določen.  

Ob teh podatkih je ravnateljica omenila trend, ki se je pokazal v zadnjem letu, in sicer da je vse več 

učencem vseeno za uspeh. Psihologinja ga. Babič je potrdila, da je bil ta trend v minulem letu zelo 

izrazit, a pričakuje, da bo letos drugače. Spremenjen odnos do znanja pa se sicer pojavlja tudi na 

drugih šolah ljubljanske regije, je sklepati iz neformalnih pogovorov ravnateljev ljubljanskih 

osnovnih šol. 

Tudi število učencev z nezadostnimi ocenami narašča. Leta 2020 je bilo takih učencev 30 (skupno 

število nezadostnih ocen: 51), leta 2021 je bilo učencev z nezadostnimi ocenami 56 (skupaj 127 

nezadostnih ocen), leta 2022 je bilo takih učencev 62 (180 nezadostnih ocen) in junija 2023 je bilo 

učencev z nezadostnimi ocenami 80 (182 nezadostnih ocen). Otrok s štirimi in več nezadostnimi 

ocenami je bilo v lanskem šolskem letu 20 (trije na razredni in 17 na predmetni stopnji). Največ 

učencev je imelo nezadostno oceno pri matematiki (44), sledijo slovenski jezik (29), angleški jezik 

(28), nato pa geografija (16) in fizika (14).  

V zadnjih letih se na šoli soočajo s tem, da učenci izberejo izbirni predmet, a ga potem ne 

obiskujejo. To pomeni, da so pri predmetu neocenjeni, zato morajo opravljati predmetni izpit.  

Realizacija pouka: je bila 96-odstotna, kar je malo nad smernicami pristojnega ministrstva. 

Realizacija splošnih predmetov je bila 100-odstotna, izbirnih predmetov 90-odstotna, neobveznih 

izbirnih predmetov pa 93-odstotna. 

Na šoli so v preteklem letu izvedli sledeče dejavnosti:  prvi šolski dan za prvošolce, dan požarne 

varnosti, Miklavžev glasbeni večer, prireditev ob novem letu in dnevu samostojnosti, prireditev ob 



kulturnem prazniku, sprejem prvošolcev v šolsko skupnost, prireditev Pozdrav pomladi, Skok v 

poletje (koncert pevskih zborov), valeta, prireditev ob dnevu državnosti in zaključku šolskega leta.  

Organizirali in izvedli so tudi plavalno šolo v naravi (Savudrija) za petošolce in 6. B, naravoslovni 

tabor za tretješolce, umetniški tabor (7. – 9. razred), tabor pri izbirnem predmetu TVZ (7. – 9. 

Razred), športno zgodovinski tabor (7. – 9. Razred); smučarska šola na Rogli za 7. razrede ni bila 

izvedena zaradi premalo prijavljenih učencev. Prav tako je odpadel smučarski tabor v Kranjski 

Gori, ki so ga naknadno organizirali za manjše število že prijavljenih učencev na smučarsko šolo.  

Izvedeni so bili plavalni tečaji za prvo in tretješolce. 

Na šoli se pet učiteljev posveča tudi delu z nadarjenimi učenci, in sicer na naslednjih področjih: 

družboslovje, gledališče, likovno področje, naravoslovje, tehnika in naravoslovje. Na šoli so izpeljali 

tudi 23 različnih tekmovanj oziroma natečajev, na katerih je bronasto priznanje doseglo 373 

učencev, srebrno 87 učencev in zlato priznanje 33 učenk oziroma učencev.  

Šola je dejavna tudi pri projektih: MEPI (program osebnega razvoja mladih), RNUUO (Razvojna 

naloga Ustvarjanje učnih okolij za 21. Stoletje), Dvig digitalne kompetentnosti, Naj razred, Bralna 

pismenost, Shema šolskega sadja, Tradicionalni slovenski zajtrk, Rastem s knjigo, Naša mala 

knjižnica, Mednarodni mesec šolskih knjižnic, Medgeneracijsko branje, Beremo skupaj, Bralna 

značka za odrasle, Miklavžev sejem – OŠ Polje, ekskurzija za učence nemščine, nagradni izlet, 

ekskurzija na Poljsko. 

V minulem šolskem letu so učenci skupaj z mentoricami pripravili deset raziskovalnih nalog in 

zanje dosegli pet bronastih, eno srebrno in dve zlati priznanji.  

Prisotni so Letno poročilo za šolsko leto 2022/2023 soglasno potrdili.  

Ad 2) Razno 

Predstavniki sveta staršev so podali pobudo za razmislek o cenejši zimski dejavnosti namesto 

smučarske šole, za katero upada zanimanje predvidoma v največji meri zaradi cene (so pa še drugi 

razlogi). 

- Poročilo o delovanju šolskega sklada: začetno stanje sklada v šolskem letu 2022/2023 na 

dan 1. 9. 2023 je bilo 9.103,02 evra, za različne namene (stroški na tekmovanjih, pevska 

revija, položnice za različne družine, letna šola v naravi, tabori, izleti za učence, ekskurzije 

in športni dnevi) je bilo iz sklada porabljenih 4.332,26 evra. Sklad se financira v znesku 

3.500 evrov iz mesečnih prispevkov staršev (po en evro), 1.300 evrov iz Fundacije za otroke 

OŠ Polje, iz donacije 500 evrov podjetja LL Grosist in iz prodaje starega papirja (485 evrov). 

Stanje šolskega sklada na dan 31. 8. 2023 je 10.615,29 evrov. Sredstva so torej na voljo za 

tiste, ki so pomoči potrebni. Ti morajo oddati vlogo, ki jo pregleda komisija. 

- Sodelovanje organizacij v naselju Polje I – IV: 

Lani je šola začela z iskanjem pomoči oziroma podpore našim učenkam in učencem, ki so 

bili popoldne prepuščeni samim sebi ali neprimernim dejavnostim (tudi pojav vandalizma). 

Povezali so se z naslednjimi organizacijami: CONA POLJE (za učence predmetne stopnje – 

vsak dan 9h-17h), MLADI ZMAJI (petek 15h – 18h, avtobus v naselju v Polju), KNJIŽNICA 

POLJE (enkrat do trikrat mesečno delavnice), MALA ULICA (sreda 15.15 – 17.45 v knjižnici 

ali v dvorani zraven knjižnice; za otroke od 1. do 4. razreda), TOČKA (torek, sreda in četrtek 



popoldne). Vse te organizacije pripravljajo skupnostni dogodek »POLJE GRE NA BOLJE«, ki 

bo 29. 9. 2023 od 15h do 19h potekal na atletskem šolskem igrišču. Vsi povabljeni! 

- Nadaljuje se tudi izjemno uspešen program NEVERJETNA LETA – treningi starševstva (šest 

srečanj). Prvo srečanje je bilo 19. 9., drugo bo 21. 10. Zainteresirani starši naj se čim prej 

obrnejo na gospo Damjano Govekar. Sodelovanje v tem projektu so letos razširili še na 

vključitev strokovnih delavcev in sicer so se povezali OŠ Polje, Vrtec Miškolin in OŠ Zalog 

ter oblikovali dve skupini strokovnih delavcev, ki se bodo udeleževali delavnic »vodenje 

razreda za učitelje«, da bodo okrepljeni za delo v zahtevnih razmerah v učilnicah.  

- Čiščenje okolice: Na pobudo četrtne skupnosti o ukrepanju glede smeti v okolišu šole so na 

šoli zasnovali načrt čiščenja okolice za celo šolsko leto (začeli so 13. 9.). Vsako sredo zjutraj 

v času razredne ure dva oddelka pobirata smeti okoli šole. Večina predstavnikov v svetu 

staršev je to pobudo oziroma ukrepanje podprla.  

- Lani so uvedli tudi ocenjevanje oddelkov – Naj razred OŠ Polje. 

Pobude in vprašanja:  

1. Podano je bilo opozorilo o problemu zaparkiranih zelenih površin v šolskem parku v času 

nogometnih turnirjev na igrišču pri ŠD Polje (»staro igrišče«). To je apel Četrtni skupnosti 

Polje, da razmisli o kakšnem ukrepu oziroma obvestilu prirediteljem tovrstnih športnih 

dogodkov. Ravnateljica je tudi pojasnila, da šola tovrstnega parkiranja ni dovolila, kot so si 

nekateri razlagali.  

2. Prav tako bi Četrtna skupnost Polje lahko razmislila o postavitvi več košev ob Zaloški cesti. 

Na to pobudo je predstavnik ČS Polje g. Podobnik odgovoril, da je težava v praznjenju 

košev.  

3. Prav tako je podana pobuda za postavitev klopi v šolskem parku, pri čemer ravnateljica 

poudarja, da bi v izogib vandalizmu bilo prej treba park ograditi.   

Pobude in vprašanja staršev:  

1. Zakaj v sklopu interesnih dejavnosti ne bi izvajali ure tujih jezikov (angleščina, 

nemščina,...)? 

ODGOVOR: otroci imajo dovolj tujih jezikov že pri rednem pouku, tudi pri izbirnih 

predmetih. Zaradi tega, ker otroci v nižjih razredih še zelo slabo berejo, bi veljalo najprej 

okrepiti to.  

2. Problematika smeti v okolišu šole in na atletskem igrišču (napolnjeni koši, celo umazane 

plenice, odvržene plastenke) – nekaj bi bilo treba ukreniti, morda namestiti opozorilne 

table, več košev... 

ODGOVOR: Stanje je takšno kljub temu, da hišnik dnevno prazni koše. V minulem letu so 

opozorilne table na ograji igrišča že visele.  

3. TOČKA v naselju je zbirališče najstnikov, ki se družijo ob izjemno glasni glasbi, kadijo, vozijo 

se z motorji, kričijo, se neprimerno izražajo, žalijo. 

ODGOVOR oz. RAZPRAVA: Člani sveta staršev soglašajo, da je treba poskrbeti za varnost in 

se sprašujejo, kaj je s povečano prisotnostjo policije, ki je bila lani že obljubljena. 

Ravnateljica bo o tem policijo obvestila (ponovno).  

4. Zakaj učitelji odhajajo iz šole? 

ODGOVOR: Ker so razmere na šoli zahtevne. Gre tudi za razvrednotenje poklica. 

5. Kako se na šoli ukrepa v primeru skrb zbujajočega nasilja?  



ODGOVOR: V šolo se pokliče starše otroka, ki je nasilje povzročil, sledi pogovor z 

ravnateljico, šola je dolžna ukrepat po ustaljenem protokolu – poročilo na CSD in policijo. 

Gospa Damjana Govekar poudari, da sta za njimi dve zelo zahtevni leti in da vsako situacijo 

obravnavajo zelo resno in tudi ukrepajo. O vseh ukrepih pa niso dolžni obveščati vseh 

staršev na šoli.  

POBUDA: Ker je zaznati, da staršem postopki glede prijave in ukrepanja ob pojavu nasilja v 

šoli niso znani, smo sprejeli POBUDO, da se na naslednji sestanek sveta staršev povabi 

policista, ki bo pojasnil protokol prijave ob nasilnem dejanju otroka na šoli.  

Pri tem predstavnik ČS Polje omeni že podano zahtevo, da se v Polju vzpostavi policijska 

postaja, a je bila ta zavrnjena zaradi kadrovske podhranjenosti v Policiji.  

Govekarjeva pri tem poudarja, da se policija na interventni klic iz šole vedno hitro odzove. 

6. Zakaj je treba plačati novo kartico za kosila?  

ODGOVOR: Vsi učenci, ki hodijo samostojno na kosila, dobijo na začetku šolskega leta 

kartice brezplačno; z njo naj ravnajo skrbno, saj gre za dokument, s katerim si lahko tudi 

izposojajo gradivo v šolski knjižnici. 

7. Ali bo kolesarski izpit letos izpeljan za vse 5. in 6. razrede? 

ODGOVOR: Kolesarski izpit je predviden za 5. razred, pogoj za (praktične) vaje v skupinah 

pa je opravljen teoretični izpit. Normativ za skupino je pet učencev, pogoj pa izpravno kolo 

in čelada. Lani so na šoli že reševali to problematiko – za konkretno učenko so bili starši 

obveščeni, da ta ni opravila teorije.  

8. Zakaj imajo letos 5. razredi samo enega učitelja za šport? 

ODGOVOR:  Od prvega do petega razreda je šport organiziran tako, da razrednik sam 

poučuje šport. Tako je predpisano z zakonom.  

9. Zakaj med neobveznimi izbirnimi predmeti ni likovnega ali dramskega? 

ODGOVOR:  Dejavnosti so takšne kot šoli omogoča njena kadrovska zasedba.  

10. Kako bodo nadoknadili manjkajoče ure zaradi odsotnosti učiteljev? 

ODGOVOR:  Če učitelj zboli, ni nadomestnega učitelja in na šoli imamo težavo, saj je na 

predmetni stopnji precej bolniških odsotnosti (včeraj je manjkalo 17 učiteljev). Prav tako 

ponavljamo razpise in smo pri iskanju kadra zelo dejavni – kličemo na fakultete, ampak 

pomanjkanje kadrov v šolstvu je vsesplošno. Je pa treba vedeti, da se nadomestni učitelji 

pripravijo na uro. 

11. Pri daljši odsotnosti učenca zaradi bolezni (14 dni) izražajo starši težave pri pridobivanju 

snovi, zapiskih, zato predlagajo, da bi učitelj naložil snov v spletno učilnico.  

ODGOVOR:  Ravnateljica je povedala, da tega dodatnega dela učiteljem ne bo nalagala.  

12. Enega izmed staršev zanima, kako na šoli učitelji obravnavajo istospolne, kako razlagajo 

družino. ODGOVOR:  To vprašanje je zahtevno in ga ni mogoče podati v parih minutah. Se 

pa sledi učnemu načrtu in vsi učni načrti so dostopni na spletni strani ministrstva za 

šolstvo.  

Ob zaključku sestanka je predsednik sveta staršev izrazil željo, da so v prihodnje pobude 

izražene na bolj kulturen in dostojen način. 

Seja se je zaključila ob 20.30. 

 

Zapisala: Marija Šelek                                                                       Predsednik: Matej Kadunc 


